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VRAAG    

Geacht College, 

Op de hoek van de Kleine Marktstraat en de Singelpassage is een café gehuisvest. Al bijna een 
eeuw. Een muziekcafé, dat landelijk hoog staat aangeschreven. Een café met een rijke historie. 

Per 1 januari 2024 is de Omgevingswet in werking getreden. In 2022 is melding gemaakt in het 
kader van het Activiteitenbesluit milieubeheer betreffende aanpassingen in het café. In de loop der 
tijd zijn vele maatregelen getroffen om het geluid binnen de muren te houden. Klachten met 
betrekking tot geluidsoverlast zijn al jaren niet bekend. Na de invoering van de Omgevingswet valt 
de locatie onder het Omgevingsplan van de gemeente.  

Na beoordeling van de melding (februari 2024) werd geconcludeerd dat vaststellen van maatwerk 
noodzakelijk is. Het viel te verwachten dat maatwerk zou leiden tot een zodanige beoordeling dat 
het muziekcafé kon voortgaan op de ingeslagen weg.  

Echter het bleek dat een geluidsmeting werd verricht, waarvan de uitkomst beperkende 
maatregelen voor het functioneren van het muziekcafé met zich meebracht.  

In de brief van de Omgevingsdienst Drenthe, die namens het College van Burgemeester en 
Wethouders is verzonden, staat dat maatregelen moeten worden getroffen die er toe leiden dat de 
mate van geluid beperkt blijft tot 66 decibel binnen en 40 decibel buiten. Als het geluid harder is, 
zou het volgens de rapportage schade toebrengen aan het milieu. Wat voor schade wordt hier 
bedoeld?  

Om enig beeld te krijgen van de beoogde toegestane geluidssterkte blijkt dat het geluid van een 
kopieermachine, een koffiezetapparaat dat pruttelt, een koelkast en een gesprek op normaal 
volume vergelijkbaar is. De fontein op het Koopmansplein maakt aanmerkelijk meer lawaai en het 
geluid in een kantoorruimte van 80 dB wordt als prettig ervaren.  

Behalve de Omgevingswet en het gemeentelijke Omgevingsplan hebben we in onze stad te maken 
met de Binnenstadsvisie, Horecavisie, de wens om studentenstad te zijn, een Ambitie Agenda, etc. 
Dit sluit tegenstrijdigheden niet uit. Wat is uw opvatting hierover?  

Voorts hebben we te maken met de dagelijkse gang van zaken. Gezien de rapportage zal het 
culturele functioneren van het populaire muziekcafé moeten worden beëindigd en zal sluiting van 
het café het gevolg kunnen zijn. 
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In het besluit staat dat bezwaar maken mogelijk is. Daartoe dient een bezwaarschrift te worden 
ingediend bij het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Westerveld. 
Verondersteld wordt dat dit valt onder de categorie “onzorgvuldigheid” van de Omgevingsdienst 
Drenthe.  

Graag verneem ik uw commentaar op dit schrijven. Tevens is heroverweging van de gemaakte 
conclusies en aanbevelingen naar mijn opvatting wenselijk.  

Tenslotte rijst de vraag of andere horecagelegenheden een dergelijke maatregel te wachten staat.  

Met vriendelijke groet 

Luc Rengers  

(namens ASSEN CENTRAAL) 
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